

French).—Sessional Paper No. 332-1/600. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Agriculture*).

By Mr. Wise,—Report of the Department of Agriculture required by the Access to Information and Privacy Acts, for the period ended March 31, 1987, pursuant to subsection 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83. (English and French)—Sessional Paper No. 332-1/705. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Justice and Solicitor General*).

The Clerk of Petitions has the honour to report that the petition of the following, presented on Monday, June 29, 1987, meets the requirements of Standing Order 132. Furthermore, this petition was filed within the time limit specified by Standing Order 133.

Kenneth Gordon Hornby, of the City of Edmonton, in the Province of Alberta; praying for the passage of an Act to revive Yellowknife Electric Ltd. and to provide for its continuance under the *Canada Business Corporations Act*.—*Mr. Edwards*.

By the Examiner of Petitions for Private Bills,—Second Report pursuant to Standing Order 140(2), as follows:

The Examiner of Petitions for Private Bills has the honour to report that the following petitioner has complied with the requirements of Standing Order 136:

Kenneth Gordon Hornby, of the City of Edmonton, in the Province of Alberta; praying for the passing of an Act for the purposes of reviving Yellowknife Electric Ltd. and providing for the continuance of the Company.

At 10.07 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 4, the Speaker adjourned the House until Monday, September 14, 1987, at 11.00 o'clock a.m., pursuant to Standing Order 3(1).

Canada, 1980-1981-1982-1983. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 332-1/600. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de l'agriculture conformément à l'article 67(4) du Règlement*).

Par M. Wise,—Rapport du ministère de l'Agriculture établi aux termes de la Loi sur l'accès à l'information et la Loi sur la protection des renseignements personnels pour la période terminée le 31 mars 1987, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 332-1/705. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de la justice et du Solliciteur général conformément à l'article 67(4) du Règlement*).

Le greffier des pétitions a l'honneur de faire connaître que la pétition du requérant dont le nom suit, déposée le lundi 29 juin 1987, est conforme aux exigences de l'article 132 du Règlement. De plus, la pétition a été présentée dans le délai prescrit à l'article 133 du Règlement.

Kenneth Gordon Hornby, de la ville d'Edmonton, dans la province de l'Alberta; sollicitant l'adoption d'une loi reconstituant la société *Yellowknife Electric Ltd.* et prévoyant sa prorogation sous le régime de la *Loi sur les corporations commerciales canadiennes*.—*M. Edwards*.

Par l'Examineur des pétitions introductives de projets de loi privés,—Deuxième rapport, conformément à l'article 140(2) du Règlement, ainsi qu'il suit:

L'Examineur des pétitions introductives de projets de loi privés a l'honneur de faire connaître que le requérant suivant a observé les dispositions de l'article 136 du Règlement:

Kenneth Gordon Hornby, de la ville d'Edmonton, dans la province de l'Alberta; demandant l'adoption d'une loi remettant en vigueur la charte de Yellowknife Electric Ltd. et assurant le maintien de la société.

A 22h07, conformément à l'article 4 du Règlement, le Président ajourne la Chambre jusqu'au lundi 14 septembre 1987, à onze heures, conformément à l'article 3(1) du Règlement.